
Referat DN-bestyrelsesmøde 16.11.23, kl.18:00, Mariehøjcenteret 

 

Deltagere: Helle Elbro (HE), Henrik Sattrup (HS), Jakob Søegaard (JS), Anne 

Christensen (AC, referent) 

Afbud: Gurli Gøbel (GG), Pernille Nielsen (PN) 

 

1. Godkendelse af agenda 

Godkendt 

2. Opfølgning siden sidst og mails  

Intet at bemærke 

3. Distriktsarrangement d. 7. januar 

 

Bestyrelsen nikkede OK til indhold af arrangementet og teksten i 

invitationen. HE vil gennemgå et par cases, Christina Lund Madsen vil 

holde et indlæg, samt gruppearbejde af 2 omgange; anden 

gruppeopdeling er geografisk opdelt for at fremme samarbejde om 

begynderundervisning.  

Tidsplanen ser således ud: 

- Annonce er sendt til Bridgebladet og kommer i december nummeret. 

- HE sender invitationen til klubformændene snarest muligt på baggrund 

af liste fra AC 

- prikkerunde af HE og HS. Det er ikke relevant at ”prikke” alle 

klubberne, AC foretager en grovsortering. 

- reminder mail 9./10. december 

- tilmeldingsfrist 19. december 

- bestyrelsesmøde 21. december med den endelige planlægning, bl.a. 

den geografiske opdeling af deltagerne (AC)  

Opgaver, som skal udføres (specielt ved 50 + deltagere): 

- Frokost, tapas, bestilles udefra – HE 

- Øl, vand, vin – JS 

- Croissanter til morgenpause - JS 

- Dispensere til kaffe - JS 

- Engangstallerkener (bæredygtige) – AC 

- Servietter – JS 

- Glas, lånes af Slotsbridge (?) – AC 

- Bestik – Anders fra Espergærde 

- Hjælp på dagen – JS’s datter (?) + evt. veninde 

Aktion 
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Arrangementet aflyses, hvis der er færre end 10 eksterne deltagere. 

Slotsbridge’s lokale aflyses (+ 3 x seriehold). 

4. Orientering om simultanturneringerne 

- Damesimultanturnering, 10. december (Helsingør og BBC og plan b) – 

god tilmelding med pt 68 deltagere. 

- Åbent par simultanturnering, 14. januar (Helsingør, Slotsbridge, BBC 

og plan b) – Slotsbridge og Helsingør har desuden meldt sig som 

finaleafholder.  

Info lægges på Facebook og på hjemmeside.  

5. Diskussion af distriktsfinale for begyndere  

Med baggrund af det lave deltagerantal de sidste par år blev det besluttet 

at tilslutte os Roskildes begynderturnering. Afhængig af dette års 

tilmeldinger kan det genovervejes til næste år. 

DN slår begynderturneringen op på Facebook og hjemmeside (når tiden 

nærmer sig) 

6. Orientering om midtvejsmøde d. 9. december 

HE orienterede om 3 primære emner, som vil blive diskuteret: 

1. DBf-budget med driftsunderskud på 1,2 mill.  

2. DM i åben par 

3. Vedtægtsændring om distrikternes rolle/ansvar i begynder-

undervisning. 

Deltagere på midtvejsmøde er HE, HS og PN (?) 

7. Orientering om diskussion af aldersgrænse for deltagelse i 

seniorturneringer 

HE konkluderede, at det har været et kompliceret forløb. 

8. Orientering om klage ref. seriehold (24 spil vs. 32 spil) 

På baggrund af klagen, er det nu besluttet ikke at spille 64 spil på én 

dag.  

Angivelse af præmiesum tages ud af næste års invitation. 

9. Orientering om klage fra Slotsbridge ref. afholdelse af seniorpar-

distriktsfinale.  

Et uheldig forløb; omprogrammering af den ene bridgemate var en 

forglemmelse, og efter ca. 1 times oprydning (bl.a. opvask i hånden) 

blev stolene desværre ikke sat på plads.  
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Det blev besluttet, at JS bør aflastes ved disse dagsarrangementer med 

frokost, f.eks. at JS’s datter/veninde mod betaling kan tilberede frokost 

og rydde op efter frokosten. 

Frokosttilmelding tilføjes på Tilmeldingsmodulet. 

PC’eren er købt, og JS indkøber printer. 

10. Eventuelt 

Indkaldelse til generalforsamling aftales på næste møde. AC fremsender 

sidstes års indkaldelse inden mødet. En mulig efterfølgende tilmeldings-

turnering udsættes til næste år. 

11. Næste møde 

On-line møde torsdag 21. december, kl. 19. 
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